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Vasárnap este hatkor Mohácson lépünk pályára. Egy hete megszereztük első pontunkat, s ezt
szeretnénk gyarapaítani. Erre jó esély ígérkezik a Mohács ellen, mely csupán két ponttal áll
közvetlenül előttünk.

  

"Mindenképpen szeretnénk újabb pontot gyűjteni, lehetőleg győzni. Egy hete elkerültünk a nulla
pontról,mmost jó lenne az utolsó helyről is elmozdulni. Ha úgy játszunk, mint legutóbb a
második félidőben, akkor erre meg is lehet minden esélyünk" - mondta vezetőedzőnk, Csomor
Tibor.
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